



Protokoll styrelsemöte 2/2026

Datum: 13.01.2026
Tid: kl. 18:30-20:30
Plats: Ålands idrott

Närvarande:

Ord.	Supp.
Johan Grönlund	Samuel Sporre
Lucas Fellman	Marcus Jyrine
Pontus Mäkilä	
Åsa Bonn	
Ida Lindqvist	

Övriga närvarande: -

§ 11. Mötets öppnande - Ida öppnar mötet 18:34

§ 12. Val av rösträknare (2 st.) - Pontus Mäkilä och Lucas Fellman

§ 13. Ekonomi

- Allmän genomgång av ekonomin - *Alla som ska ha bankrättigheter bör ha fått det. På Driven finns bankrättigheter, fakturor och budgetuppföljningar tillgängliga under "Ekonomi - 2026"*
- *Preliminärt PAF-stöd 7680€ - utgör både verksamhets- och aktivitetsstöd.*
- *Betalning för att ha deltagit i Mässan - det är upprätt, Zacke informerade oss att vi ej var betalningsskyldiga*
- *Nayax har ej betalat ut för inköpen i MX-automaten i november. Åsa har skickat utredningsbegäran till Nayax gällande detta.*
- Uppdaterad information från Petra (adress, FO, IBAN, deltidsanställd, 53€/h) - *Noterat*

§ 14. Hemsidan & e-post

- Genomgång och uppdateringar av uppgifter på hemsidan - *Lite ändringar i kontakter ska göras, Ida kontaktar Petra*
- *Tävlingsresultat skall skickas till Petra så att hon kan uppdatera för 2025*
- *Medlemsbrevet skall korrigeras innan det går ut på hemsidan, Ida fixar*

§ 15. Sektionernas ärenden

- **Kartingen** - *Arrendeavtal - ska forskas i om det ska vara med moms kapitalinkomst*
 - *Egen effektmätare till banan för att få tydligt vad som förbrukas?*
 - *Arrendator behöver egen iZettle eller dylikt betalsystem*
 - *Funderingar kring presentkort, Funbutler och bokningar, Johan kollar med Christian*



-Avbetalningsplan, arrendator betalar en mindre summa först innan de fått en inkomst på uthyrningen

- *Marklånet - använd medel från veteran, men ca 1000 € behöver lämnas kvar ifall det finns omkostnader för nya granskare*

§ 16. Sponsoravtal 2026

- *Eckerö Linjen, förlängt avtal - Noterat*
- *Viking Line, förlängt avtal - Noterat*
- *Fjölårets sponsorer tillfrågas om de vill fortsätta*
Pontus frågar ProPolish, J-S Däck och Kuhlmanns
Samuel frågar Byggvaruhuset
Lucas frågar Holmbergs
Åsa frågar BoBil, Svinryggen och Ålands Färg & Tapet
Ida frågar Ljungdahls (och Jussis Motor)
- *Styrelsen funderar på ev andra sponsorer till nästa möte*

§ 17. Revidering av föreningens policy

- *Ansvarspersoner fortskrider, Ida tar över Sofias, Ida frågar om Pamela vill fortsätta som ansvarsperson på Barn och Ungdom (P har bekräftat att hon fortsätter)*

§ 18. Register

- *Plockas bort efter detta möte, en onödig punkt*

§ 19. Evenemang

- *Inget ännu, Folkrace överväger ett vårrace, är i dagsläget hotat av vädret pga banans bristande tolerans mot vatten*

§ 20. Övriga ärenden

- *Evenemang under året -Noterat att önskas till hemsidan*
- *Tävlingsresultat 2025 -Noteras att önskas till hemsidan*
- *Veteranbesiktningen, napp? -Två namn, de hänvisas kontakta tidigare besiktigare för mera information - uppdatering nästa möte*
- *Bilder på våra anläggningar till Visit Åland, det anordnas fotografering alt. kan man skicka in existerande bilder. Anläggning kan stå för 1/3 av priset och VÅ för resten, hur resonerar vi? Inte aktuellt för oss i dagsläget*
- *Utbildning via ABF -Noterat*
- *Idrottsfesten 7/2 -Noterat*
- *En representat till ÅI-styrelse från ÅMK - Nyttigt men finns inget klart namn i dagsläget, styrelsen återkommer nästa möte*
- *Flyg Foto - intresserad av att testa ny utrustning och fota våra banor, styrelsen återkommer nästa möte*
- *Kondoleanser - Nocturne marknadsför och ser till att det kommer till att det kommer på rätt, vi behöver stå för material, layout och leverans till*



dem. Tanken är att testa ge 30st för att se om intresset finns. Johan G ska forska i om det är något han kan trycka upp. Tas upp nästa möte.

- *Sommarjobbare via ÅI - kontakta Jenna vid intresse*
- *Nästa möte bokat 3/2 18:30, mötet avslutas 20:30*